
Aan: 
de heer Ch.C. de Haas 
 
(i.a.a. de overige statenleden) 
 
 

 
 
 
 
 
Assen, 12 mei 2004 
Ons kenmerk 20/6.33/2004004685 
Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 41 van het Reglement van orde (RvO) 
betreffende muskusrattenbestrijding 
 
 
 
Geachte heer De Haas, 
 
In uw brief van 23 april 2004 stelt u een aantal vragen met betrekking tot de muskus-
rattenbestrijding. 
De door u gestelde vragen beantwoorden wij als volgt. 
 
 
Vraag 1 
Wilt u ons de actuele vangstgegevens doen toekomen, waaruit de stand van zaken 
blijkt? 
 
 Antwoord 

In 2003 werden er 12.876 muskusratten gevangen. In de eerste 12 weken 
van 2004 zijn er 1.882 muskusratten gevangen. In de eerste 12 weken van 
2003 waren dat er 2.951. 

 
 
Vraag 2 
Hoe is de huidige bemensing binnen de nieuwe formule? 
 
 Antwoord 
 18 fte's. 
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Vraag 3 
Is er sprake van een bezuinigingseffect? 
 
 Antwoord 
 Nee. 
 
 
Vraag 4 
Is het voorval in Hoogeveen verklaarbaar of in overeenstemming met de situatie bin-
nen de vangstresultaten en de personele positie, in het kader van de efficiënte bestrij-
ding? 
 
 Antwoord 

De enige verklaring is dat muskusratten in het voorjaar tijdens de zoge-
naamde trekperiode nieuwe gebieden zoeken. 

 
 
Vraag 5 
Hoe is de geschatte aanwezigheid van muskusratten op dit moment? 
 
 Antwoord 

Daar is geen schatting van te maken. Van de vangstresultaten kan afgeleid 
worden of er sprake is van veel of weinig muskusratten in een gebied. 

 
 
Vraag 6 
Wat is de prognose over een jaar? 
 
 Antwoord 

Gelet op de vangstresultaten in de eerste 12 weken van dit jaar, is de ver-
wachting dat het aantal muskusratten ten opzichte van de vorige jaren is af-
genomen. 

 
 
Vraag 7 
Is er sprake van een tevredenheidstoets van de uitgezette provinciale rattenvangers? 
 
 Antwoord 
 Nee. 
 
 
Vraag 8 
Indien er geen sprake is van tevredenheid inzake de werksituatie en de vangstresulta-
ten, is het college dan bereid, conform de gedane uitspraken en beloftes, de bemen-
sing weer in provinciaal dienstverband te plaatsen? 
 
 Antwoord 

Nee. De afspraak is dat na twee jaar de totale organisatie van de muskusrat-
tenbestrijding zal worden geëvalueerd, gericht op behoud van de kwaliteit 
van de bestrijding. 
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Met het vorenstaande hopen wij u voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
 , secretaris , voorzitter 
 
ck/coll. 



    

 

Schriftelijke vragen, regl.van orde, art. 41. 
Aan de voorzitter van de Staten van Drenthe, 
De heer A.L. ter Beek. 
 
Assen, 23 april 2004. 
 
 
Geachte heer ter Beek, 
 
Publicaties in de pers maken melding van agressieve ratten in het centrum van Hoogeveen. 
Het vermoeden bestaat dat het gaat om muskusratten. Zoals bekend heeft de OPD steeds 
gewezen op het belang van een gedegen, efficiënte organisatie van de 
muskusrattenbestrijding. 
Het roept verbazing en ongeloof op, dat thans een aantal muskusratten zich op een agressieve 
manier manifesteren. Reden om u te verzoeken ons nader te informeren, middels 
onderstaande vragen. 
 
Maanden geleden zijn de provinciale muskusrattenbestrijders uitgeplaatst naar de 
waterschappen. De waterschappen waren van mening, dat er betere resultaten waren te 
bereiken, (voor minder kosten), als de bestrijders in de waterschapsorganisaties werden 
ingelijfd. 
1.  Wilt u ons de actuele vangstgegevens doen toekomen, waaruit de stand van zaken blijkt? 
2.  Hoe is de huidige bemensing binnen de nieuwe formule? 
3.  Is er sprake van een bezuinigingseffect? 
4.  Is het voorval in Hoogeveen verklaarbaar, of in overeenstemming met de situatie binnen de 
vangstresultaten en de  personele positie, in het kader van de efficiënte bestrijding? 
5.  Hoe is de geschatte aanwezigheid van muskusratten op dit moment? 
6.  Wat is de prognose over een jaar? 
7.  Is er sprake van een tevredenheidstoets van de uitgezette provinciale rattenvangers? 
8.  Indien er geen sprake is van tevredenheid inzake de werksituatie en de vangstresultaten, is 
het college dan bereid, conform de gedane uitspraken en beloftes, de bemensing weer in 
provinciaal dienstverband te plaatsen? 
 
Met belangstelling in afwachting van uw antwoord, 
 
 
 
Ch. C. de Haas, fractievoorzitter Onafhankelijke Partij Drenthe. 
 


